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	 Motorola Droid Xyboard tablets see a $50 price cut

If you have been thinking about getting yourself the Motorola Droid Xyboard from Verizon, but one of the reasons that you held back was due to the price, the good news is that it seems Verizon has decided to slash $50 off the Droid Xyboard tablets. We can’t be sure if this is a response to the majority of reviewers complaining about the pricing, or if Verizon has decided to be charitable, but either way we can’t say we don’t appreciate it.

What this price cut means that if you wanted to get your hands on the 10.1” model, you can now expect to pay $479, $579 and $679 for the 16GB, 32GB and 64 GB versions respectively, but if you’d rather go for the smaller 8.2” model, you can expect prices of $379 and $479 for the 16GB and 32GB versions respectively, which we have to admit does sound a lot more affordable and on par with other Android tablet offerings.

For those who might have forgotten, both the Droid Xyboard 10.1 and 8.2 are also known as the Motorola Xoom 2 and Xoom 2 Media Edition. They both feature identical specs, just that one will be in the larger 10.1” variety while the other will be of the 8.2” variety. Both feature 1.2GHz dual-core processors, 1GB of RAM, Gorilla Glass displays, 5MP/1.3MP rear/front-facing cameras and will come with Android Honeycomb 3.2 on board, and even better news is that these tablets will see an Android 4.0 update in the future. 
	Планшеты Motorola Droid Xyboard увидят снижение цен на 50$

Если вы давно хотели приобрести Motorola Droid Xyboard от Verizon, но не решались это сделать из-за стоимости, то для Вас есть хорошие новости: компания Verizon решила снизить цены планшетов Droid Xyboard на 50$. Мы не уверенны в том, что это является ответом на огромное количество жалоб по поводу стоимости, или в том, что Verizon перешла на сторону благотворительности, но вне зависимости от причины нельзя не оценить этот жест.

Это снижение цен значит, что если вы хотели приобрести модель 10.1, теперь вы можете получить её по цене $479, $579 и $679 за версии с 16GB, 32GB и 64 GB соответственно, а если вы предпочитаете модель меньших размеров 8.2, то вам придется заплатить $379 и $479 за версии с 16GB и 32GB соответственно, которые, стоит признать,  являются более доступными, в то же время не уступая другими предложениями планшетов Android. 
Для тех, кто забыл, напомним, что оба планшета Droid Xyboard 10.1 и 8.2 также известны как Motorola Xoom 2 и Xoom 2 Media Edition. Они оба имеют идентичные характеристики, за исключением того, что один представлен более широко распространенной 10.1 моделью, а другой – моделью 8.2.
Обе модели, имеющие следующие характеристики: 1,2 ГГц двухъядерный процессор, 1 Гб оперативной памяти, дисплеи Gorilla Glass, 5MP/1.3MP камеры на задней / передней панели, будут поставляться с Android Honeycomb 3.2. Ещё одним приятным известием станет то, что вскоре эти планшеты выйдут с  улучшенным обновлением Android 4.0.


